



atelier • fine art • villa

SUN GUANGYI ART RESUME

Profile

1967 Borned in Liaoning Province of China.

1981 Studied traditional Chinese painting in Chenzhou art institute of Liaoning Province.

1992 Graduated from Liaoning culture and art university.

1993 Came to Beijing and became a professional artist.

1994 Lived in Beijing Yuanmingyuan artist village.

2003 Travilled to Tibet of Westnothern in Yunnan Province and Westsouthern in Sichuan Province, and created many paintings in title of <Shangri-La – Heaven> and <Blessings-Voyage to Shangri-La>.

2007 Became a monk for a short time.To practiced Buddhism in life,and visited some holy land in Xishuangbanna of Yunnan Province and Burma.Walked to Jizu Moutain of Dali from Xishuangbanna with a thankful heart for twenty-five days.

Now live in Yunnan Province.

Solo Exhibitions

2019 Solo exhibition<RISE> in Sin Sin Fine Art of Hongkong

2019 Solo exhibition< HEAVEN- A CLEAR VIEW OF THE UNIVERSE> in Art Tai Space of Huhhot city in Inner Mongolia.

2016 Solo exhibition<BEYOND HEAVEN> in Sin Sin Fine Art of Hongkong.

2012 Solo exhibition<BLESSINGS-ENLIGHTENMENT> in Sin Sin Fine Art of Hongkong.

2011 Solo exhibition in Sin Sin Fine Art of Hongkong.

2009 Solo exhibition<RETURN TO SHANGRILA HEAVEN> in Sin Sin Fine Art of Hongkong.

2007 Solo exhibition < BLESSINGS - VOYAGE TO SHANGRILA2>in Sin Sin Fine Art of Hongkong.

2007 Solo exhibition<MEMOIR OF SHANGRILA> in Sin Sin Fine Art of Hongkong.

2006 Solo exhibition<SHANGRILA-HEAVEN> in Club House Of Palm Springs Apartments of Beijing.

2005 Solo exhibition< BLESSINGS - VOYAGE TO SHANGRILA> in Sin Sin Fine Art of Hongkong.

2004 Solo exhibition<AWAKE> in Sin Sin Fine Art of Hongkong.

2001 Solo exhibition in Qin Gallery of Beijing.

1999 Solo exhibition in Qin Gallery of Beijing.

1998 Solo exhibition in Qin Gallery of Beijing.

1997 Solo exhibition in Germany Embassy of Beijing.



atelier • fine art • villa

Group Exhibitions

- 2021** "Ink Global 2021" in Hongkong
- 2020** "THE INSCRIPTION OF STONES AND CLOUDS" at Jiye Gallery in Suzhou
- 2019** "SEARCHING" at Sin Sin Fine Art in Hongkong
- 2018** "INHALE" at Sin Sin Fine Art in Hongkong
- 2018** Group exhibition at Barbara Frigerio Contemporary Art in Italia
- 2017** Group exhibition at A.L.G contemporary art gallery in France
- 2017** "REMINDEERS" at Sin Sin Fine Art in Hongkong
- 2015** "Art Charity Auction for Nepal Earthquake" in Beijing
- 2015** "Hope for Nepal" charity auction at KEE CLUB of Hongkong
- 2014** "Double Happiness" exhibition at Sin Sin Fine Art of Hongkong
- 2013** "Ten Years After" exhibition at Sin Sin Fine Art in Hongkong
- 2013** Third "Xu Beihong Award Exhibition" in Jiangsu Province museum, China
- 2013** "Soul Cleaning" exhibition at Sin Sin Fine Art in Hongkong
- 2012** The Second "Artistic Conception-China" Chinese painting and oil painting exhibition in Beijing, China
- 2011** "First National Exhibition of Young Artists Nominated" in Chengdu, China
- 2011** "Reach For The Heart" charity exhibition at Sin Sin Fine Art in Hongkong
- 2010** Asia Art Archive's Annual Auction in Hongkong
- 2010** "Reach For The Heart" charity exhibition at Sin Sin Fine Art in Hongkong
- 2009** "The Journey- Part of Asia Consciousness Festival" at Sin Sin Fine Art in Hongkong
- 2009** "Reach For The Heart" charity exhibition at Sin Sin Fine Art in Hongkong
- 2009** First "Xu Beihong Award Exhibition" in Jiangsu Province museum, China
- 2009** The exhibition of Yuan Art Center of Beijing.
- 2008** Paper paintings <Heaven - Shangrila> were collected in the book of Chinese calligraphy and art.
- 2008** <Memoir of Shangrila> work attended the benevolent auction in 10 Chancery Lane gallery of Hongkong for the earthquake of Sichuan Province and storm of Burma. And the other five <Memoir of Shangrila> works were relegated to Sin Sin Fine Art to sold, the money were contributed to Red cross of Hongkong.
- 2007** "Trace" Lei Yuan Concave and Convex Art Space in Beijing.
- 2007** "Buddhism Art Exhibition" at Jixiangbole Gallery in Beijing.
- 2007** "Floating Cloud" Lei Yuan Concave and Convex Art Space of Beijing
- 2007** "40+-" in Sin Sin Fine Art in Hongkong
- 2006** Contemporary Art Exhibition in Time Gallery of Beijing
- 2006** Culture and Art Festival in SongZhuang of Beijing
- 2006** "Look China by Western people's eyes" Chinese and Italy Artists Art Exhibition in Newyork Art Place of Beijing.



atelier • fine art • villa

- 2005** Chinese and German artists "Vibration" Art Exhibition in Munich Germany
- 2002** SCHLOB LAUBACH International Exhibition in Frankfurt Germany
- 2001** Exhibition of Three Artists in China Europe International Business School of Shanghai
- 2001** New state Exhibition of Chinese Contemporary Art in Florence gallery of Beijing
- 2001** China and Germany Art Exchange Exhibition in Dachau Germany
- 2000** Chinese Modern Art Auction, the work Civilization was collected in America
- 1998** Seek Dream Exhibition in Guanjinglang Gallery of Hilton Hotel of Beijing
- 1998** Environment Exhibition of Four Artists in Contemporary Art Gallery of Beijing
- 1996** Chinese Art Exposition Exhibition in Beijing
- 1992** <5.23 Exhibition>in Liaoning Province Art Museum



atelier • fine art • villa

孫廣義藝術簡歷

法名：光明藏，號半僧。職業藝術家。現居雲南從事抽象繪畫，當代水墨作品創作。
1967年生於遼寧省。1980年辰州畫苑師從胡昆先生學習中國傳統水墨。1992年遼寧文化藝術職工大學畢業。1993年於北京從事藝術創作。1994年入住北京圓明園職業藝術家村。
2003年赴滇西北、川西南藏區考察宗教、人文風光。2005年至今每年數次深入藏區，創作以香格里拉為題材的系列作品。2006年入住北京宋莊藝術區。2007年於雲南大理雞足山華首放光寺第二屆南傳短期出家，完成從“西雙版納——雞足山華首放光寺”的僧侶行腳。

個人展覽

- 2019年香港 SIN SIN FINE ART 舉辦《乘雲》個人水墨展覽。
- 2019年內蒙古呼和浩特市藝泰空間舉辦《天界-澄懷觀道》個人水墨展覽。
- 2016年香港 SIN SIN FINE ART 舉辦《天外有天》個人水墨展覽。
- 2012年香港 SIN SIN FINE ART 舉辦《祈福-圓覺》個人水墨展覽。
- 2011年香港 SIN SIN FINE ART 舉辦個人水墨展覽。
- 2009年香港 SIN SIN FINE ART 舉辦《天界-回歸香格里拉》個人水墨展覽。
- 2007年香港 SIN SIN FINE ART 舉辦《祈福-香格里拉之旅 II》個人水墨展覽。
- 2007年香港 SIN SIN FINE ART 舉辦《天界-香格里拉日記》個人油畫展覽。
- 2006年北京棕櫚泉公寓會所舉辦《天界-香格里拉》個人水墨展覽。
- 2005年香港 SIN SIN FINE ART 舉辦《祈福-香格里拉之旅》個人水墨展覽。香港《AAC》藝術雜誌報導了此次展覽，《亞洲藝術新聞》主編 Ian Findlay-Brown 先生撰寫評論文章《光明之旅》（<Journeys into the light>）。
- 2004年香港 SIN SIN FINE ART 舉辦《覺醒》個人展覽。
- 2001年北京秦昊畫廊舉辦個人展覽。
- 1999年北京秦昊畫廊舉辦個人展覽。
- 1998年北京秦昊畫廊舉辦個人展覽。
- 1997年德國大使館舉辦個人展覽。
- 1996年北京芥子園畫廊個人展覽。

聯合展覽

- 2021年香港全球水墨大展
- 2020年蘇州基業藝術館第二屆五四藝術季《石雲題記》聯合展覽
- 2019年香港 SIN SIN FINE ART 《SEARCHING》聯合展覽。
- 2018年香港 SIN SIN FINE ART 《INHALE》聯合展覽。
- 2018年意大利米蘭 Barbara Frigerio Contemporary Art 聯合展覽。
- 2017年法國 A.L.G 當代藝術畫廊聯合展覽。
- 2017年香港 SIN SIN FINE ART 《REMINDEERS》聯合展覽。
- 2015年捐贈作品參加北京壹基金為尼泊爾地震籌款慈善拍賣。



atelier • fine art • villa

2015 年捐贈作品參加香港 KEE PRIVATE MEMBERS CLUB 為尼泊爾地震籌款慈善拍賣。

2014 年香港 SIN SIN FINE ART 《DOUBLE 囍 HAPPINESS》聯合展覽。

2013 年香港 SIN SIN FINE ART 《十週年》聯合展覽。

2013 年作品入圍第三屆全國徐悲鴻獎中國畫展。

2013 年香港 SIN SIN FINE ART 《淨》聯合展覽。

2012 年北京《意境•中國》國畫、油畫藝術作品邀請展。

2011 年香港 SIN SIN FINE ART 《心窗》慈善展覽。

2010 年《香格里拉日記》2 幅油畫作品參加香港亞洲藝術文獻週年 2010 籌款拍賣，被收藏。

2010 年香港 SIN SIN FINE ART 《心窗》慈善展覽。

2009 年香港 SIN SIN FINE ART 《心窗》慈善展覽。

2009 年香港 SIN SIN FINE ART Asia Consciousness Festival 《歷程》展。

2009 年首屆全國徐悲鴻獎中國畫展。

2009 年北京元藝術中心《別樣的現代性》油畫學術展。

2008 年《香格里拉日記》作品委託香港 SIN SIN FINE ART 畫廊為四川震災拍賣，所得善款全部捐給香港紅十字會。

2007 年北京嫫苑凹凸空間《“形跡”》藝術。

2007 年北京嫫苑凹凸空間《“行走的雲”》聯合展覽。

2007 年北京吉祥伯樂畫廊《佛緣藝術交流展》。

2007 年香港 SIN SIN FINE ART 《“40+—”》聯合展覽。

2006 年北京《宋莊第二界宋莊藝術節》。

2006 年北京時代美術館《當代藝術精品展》。

2006 年北京紐約藝術空間《西方人眼中的中國》中意藝術家聯展。

2005 年應邀參加德國慕尼黑《振動》中德藝術家聯展，達豪日報和巴伐利亞電視台分別採訪報導了此次展覽。

2003 年北京大陸畫廊《當代百人藝術》精品展。

2002 年應邀參加德國法蘭克福《SCHLOB LAUBACH 國際藝術展》。

2002 年德國達毫《中德藝術交流展》。

2002 年北京秦昊畫廊《東方遇見西方》中德藝術家二人展。

2001 年上海中歐國際工商學院《自然而然》抽象三人畫展。

2001 年北京佛羅倫薩畫廊《新狀態》當代藝術邀請展。

2001 年應德國達毫市政府邀請赴德國參加《藝術家工作室創作交流展》活動，在德國藝術家工作室創作交流並舉辦聯合展覽。德國柏林電視台、達毫日報、巴伐利亞電視台、慕尼黑電台及報紙先後採訪報導在德國的藝術交流活動和展覽。

2000 年作品《文明》參加美國紐約當代中國藝術品拍賣，被收藏。

1998 年北京希爾頓觀景廊《“尋夢”》展。

1998 年北京當代藝術館《環境》四人展。

1996 年北京國際展覽中心中國藝術博覽會。

1992 年遼寧美術館《五.二三》遼寧省美術展。